
REFERAT
Bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 12. juli. 2016
i klubhuset kl. 19.00 Korsør Sejlklub

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, 

Morten Adel Larsen, Hanne Clausen, Georg Schønemann, Bjarne Rasmussen.

Fraværende: Fritz Lauritsen

Dagsorden :

1. Nyt fra formanden                   Ny dør er isat - og Kasper kontakter Bagger Låse for 

                                                   at få sat låsesystemet i.

                                                   

                                                   Havnens dag/vild med vand næste år 

                                                   bliver d. 10/6-2017

                                                   

                                                   Kasper’s facebook opslag omh. at folk kan komme 

                                                   med ud prøve at sejle er en succes. P.t. er der 5 

                                                   personer som har rettet henvendelse.  Det videre forløb 

                                                   bliver varetaget af Karl Sigsgaard og sejlerskolen.

                                                   Vedr, trøjer og tryk. Vi afventer mere fra firmaet MMT

                                                   Vedr. turudvalg. - Det er meget svært at få overtalt 

                                                   nogen til at deltage - men vi fortsætter forsøgene 

                                                   Standernedhaling bliver d. 29/10-2016. 

                                                   Det er klubbens 90 års jubilæum. 

                                                   Kasper får lavet en aftale med restauranten 

                                                   - og evt. musik (Theis)

                                                   

                                                   Vedr. Nydamjollen og elproblemer:  Kasper og Bent 

                                                   kigger på det

2. Nyt fra A.M.B.A                       Der har været indbrud i havneautomaten.

                                                   (Der bliver lavet yderligere foranstaltninger)

3. Nyt fra kasseren                      Vedkommende som ikke har betalt kontingent, 

                                                   er sendt til inkasso.

                                                   Pr. 15/7-16 er vi 362 aktive, 25 juniorer (heraf 8 fra 

                                                   speedbådskørekortet) 24 passive og 

                                                   6 æres medlemmer.



                                                   Danhegn og Stålhegn har sponsoreret kr. 10.000,- tll 

                                                   Ynglingebådene - de bliver navngivet hhv. Danhegn og

                                                   Stålhegn - Stengade levere selv reklamerne ;)

                                                   Inge og Kasper kigger forsikringerne igennem i 

                                                   efteråret - og overvejer evt. skift fra Codan 

                                                   til Pantenius

4. Nyt fra udvalg                         Det nedsættes et nyt udvalg - foundraising udvald

                                                   3 “mødre” fra juniorafdelingen er allerede i gang

                                                   (heriblandt Kirstin) - i første omgang arbejder de for 

                                                   at skaffe flere midler til juniorafd. - men på længere 

                                                   sigt til hele klubben.

                                                   Juniorafd.:  Stor til til deres sommercamp.

                                                   Kapsejlads:  Intet nyt

                                                   Sejlerskole:  16 elever til speedbådskørekort 

                                                   - og dumpeprocenten er NUL - flot ;)

5. Forslag til opd. regelsæt:

6. Konfirmering 

af H-båds set-up.                    Gennemgang af låneaftalen omhandlende Smiths 

                                                   H-båd D66. Inge sørger for at den bliver 

                                                   kaskoforsikret.

                                                   Georg er bådsmand på alle 3 h-både

                                                   Tøsen bruges som følgebåd

7. Offentliggørelse af 

bestyrelsesreferat kontra 

Nyhedsbreve.                              Vi fortsætter med begge dele

8. Aftalekatalog,                          Der vil henover vinteren blive arbejdet på at få lavet en 

                                                   mappe med alle aftaler, forsikringer m.m.

9. Renholdelse af terrassen        Vi aftaler med det ægtepar som gør rent hver lørdag - 

                                                   at de fejer terrassen efter behov. 

                                                   Inge tager kontakt med dem.

                                                   Georg sørger for ar bordene får en gang rodalon og 

                                                   bliver strammet

10. Evt.                                       Tak for hælpen fest - dato skal overvejes.

                                                   Næste møde tirsdag d. 13/9-2016


